
宁海DHL快递，宁海UPS快递，宁海TNT快递

产品名称 宁海DHL快递，宁海UPS快递，宁海TNT快递

公司名称 宁波市鄞州飞速货运代理服务有限公司

价格 5.00/公斤

规格参数 宁海TNT快递:宁海西店TNT快递公司
宁海FEDEX快递:宁海梅林FEDEX快递取件
宁海DHL快递:宁海DHL快递

公司地址 宁波机场路74-3

联系电话 0574-87171848 15888567378

产品详情

Ningbo DHL Express ００８６－０５７４－８８２９１４８７is a professional express companywhich is

engaged in international expressair-express business.The main line is Ningbo to AmericaNingbo to Western

EuropeNingbo to AustraliaNingbo to JapanNingbo to Korea and other countries in the world.     We‘re not

only the sole agent of well-known international express DHLUPSTNTFEDEX in Ningbobut also have the business

cooperation with more than 100 countries and 1800 Agent and Airline companies. 宁波DHL国际快递有限公司０

５７４－８８２９１４８７是一家从事国际快递国际空运业务的专业快递公司 业务范围覆盖宁波-美国，

宁波-西欧，宁波-澳洲，宁波-日本，宁波-韩国等世界所有地区和国家，是世界知名快递DHL国际快递，

UPS国际快递，TNT国际快递，FEDEX国际快递

EMS国际快递的代理同时于世界上100多个国家和地区的1800多家货运代理、航空公司 
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